

存案 Filed



公司註冊處
Companies Registry

周年申報表
Annual Return

Amendment

表格
Form **NAR1**

CR's annotation: This is the amended Form NAR1 for 2022 for the incorrect one filed on 17/05/2022.

公司編號 Company Number

註 Note

1 公司名稱 Company Name

[Redacted]

2 商業名稱(如有的話) Business Name (If any)

(Nil)

3 公司類別 Type of Company

請在適用的空格內加上 ✓ 號 Please tick the relevant box

私人公司

Private company

公眾公司

Public company

擔保有限公司

Company limited by guarantee

4 本申報表的結算日期

Date to which this Return is Made Up

18	04	2022
日 DD	月 MM	年 YYYY

(如屬私人公司，本申報表應列載截至公司成立為法團的周年日期的資料。

如屬公眾公司，申報表的結算日期應為該公司的會計參照期結束後的 6 個月屆滿之日。

如屬擔保有限公司，申報表的結算日期應為該公司的會計參照期結束後的 9 個月屆滿之日。

For a private company, the information in this return should be made up to the anniversary of the date of its incorporation.

For a public company, the return should be made up to the date that is 6 months after the end of its accounting reference period.

For a company limited by guarantee, the return should be made up to the date that is 9 months after the end of its accounting reference period.)

5 隨本表格交付的財務報表所涵蓋的會計期

Period Covered by Financial Statements Delivered with this Form

(私人公司無須填報此項 A private company need not complete this section)

	N/A		至			
日 DD	月 MM	年 YYYY	To	日 DD	月 MM	年 YYYY

6 註冊辦事處地址 Address of Registered Office

[Redacted]